
PROTOKOLNrIX/2011

obrad IX SESJ1 RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 30 czerwca 2011 r.

Otwarcia obrad IX Sesji Rady Gminy KolbieI dokonal o godzinie 16^
Przewodnicz^cy Rady Pan WaIdemar KIoch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 13 Radnych na stan og6tem 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaIy.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt GmJny - Pan Adam Budyta,
- Zastej>ca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Radca Prawny - Pan Adam Dujczyriski,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor Gminnego Zespolu
Ekonomiczno-Administracyjnego Szk61 - Pani Bozena Wilczek,

- dziennikarz ,,Linii Otwockiej" - Wojciech Sergiejuk,
- soltysi wedlug zala^czonej listy

oraz mieszkaricy.

Przewodnicza^cy powital przybylych i przedstawil proponowany porza^dek obrad.

Proponowany por/:uk-k obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj$cie proponowanego porzqdku obrad.
3. Przyj^cie protokolu z obrad VIII Sesji Rady Gminy Koibiel.
4. Rozpatrzenie i przyj^cie sprawozdania z wykonania budzetu za rok 2010:

a) przedstawienie przez W6jta Gminy sprawozdania z wykonania budzetu
i sprawozdania flnansowego za rok 2010,

b) zapoznanie Rady Gminy z opinia^ Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie
sprawozdania W6jta Gminy z wykonaniu budzetu za rok 2010,

c) wysJuchanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budzetu za rok 2010 - wniosek
w sprawie absolutorium dla W6jta Gminy,

d) zapoznanie Rady Gminy z opiniq. Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku
Komisji Rewizyjnej.

5. Dyskusja.
6. Podj$cie uchwal w sprawie :

- rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania
budzetu Gminy za rok 2010;

- udzielenia absolutorium dla W6jta Gminy za rok 2010;
- zmian w budzecie na rok 2011;
- zmian w WieIoletniej Prognozie Finansowej Gminy KoJbiel na lata 2011-2017;
- powolanie zespolu opiniuj^cego kandydat6w na lawnik6w;
- zarzajdzenia wybor6w sohysa Solectwa Antoninek;
- zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2377/2 o pow. 61 m

polozonej w miejscowosci KolbieI, stanowia^cej wlasnosc Gminy KoJbiel,
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7. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9. Zamkni$cieobrad.

Przewodnicza^cy poinformowaJ, ze proponowane sa_ 2 zmiany porz^dku obrad, Dodanie do
pkt. 7 Przyj$cie uchwal projekt6w uchwal w sprawie:
- okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy za
pierwsze p6frocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego
samorzajtowej instytucji kultury, Samodzielnego Publicznego ZakJadu Opieki
Zdrowotnej oraz informacji o ksztaltowaniu sie_ WieIoletniej Prognozy Finansowej;
- zmiany Plan6w Odnowy Miejscowosci Skorupy i Teresin.

Przewodniczq,cy zapytal czy saJakies inne uwagi lub wnioski do proponowanego porza^dku
obrad.

Radny Pan Anatol Tkacz zaproponowal zmiane. brzmienia pkt 4 porza^dku obrad
wykresIenie zwrotu ,,i przyj^cie" oraz dodanie w pkt 4a zwrotu oraz ,,informacji o stanie
mienia gminy". Taka zmiana spowoduje zgodnosc porzajdku obrad z procedura^ rozpatrywania
wykonania budzetu okreslona^ w art, 270 ust 4 ustawy o finansach publicznych.

Przewodniczajcy poddaJ pod glosowanie do pkt.7 porza,dku obrad projektu uchwafy w
sprawie: okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy
za pierwsze p61rocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego
samorza^dowej instytucji kultury, Samodzielnego Publicznego ZakJadu Opieki
Zdrowotnej oraz informacji o ksztattowaniu si? WieIoletniej Prognozy Finansowej.
Za przyjeciem zmiany glosowalo 13 radnych, gJos6w przeciw - nie byto, wstrzymuj^cych si?
- nie byio.
Zmiana porza^dku obrad polegajq,ca na dodaniu do pkt.7 porza^dku obrad projektu uchwaly w
sprawie: okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy
za pierwsze p6Jrocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego
samorzajdowej instytucji kultury, Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki
Zdrowotnej oraz informacji o ksztaltowaniu sie. WieIoletniej Prognozy Finansowej,
zostaJa przyjeta przy 13 gtosach za.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie do pkt.7 porza^dku obrad projektu uchwaty w
sprawie: zmiany Plan6w Odnowy Miejscowosci Skorupy i Teresin.
Za przyjeciem zmiany glosowalo 13 radnych, g!os6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si?
- nie byJo.
Zmiana porza^dku obrad poIegaja,ca na dodaniu do pkt.7 porza^dku obrad projektu uchwaty w
sprawie: zmiany Plan6w Odnowy Miejscowosci Skorupy i Teresin, zostala przyj^ta przy 13
gfosach za.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie zmian? brzmienia pkt 5 porza^dku obrad poprzez
wykre31enie zwrotu ,,i przyj^cie".
Za przyj$ciem zmiany glosowalo 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujq.cych si?
- nie bylo.



Zmiana porz^dku obrad poIegaja_ca na zmianie brzmienia pkt 5 poprzez wykreslenie zwrotu ,,i
przyjecie" zostala przyj^ta przy 13 glosach za.

Przewodnicza^cy poddaJ pod glosowanie zmian? brzmienia pkt 5a porzqdku obrad poprzez
dodanie zwrotu ,,oraz informacji o stanie mienia gminy"
Za przyj$ciem zmiany gJosowak> 13 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie_
- nie bylo.
Zmiana porzq,dku obrad polegajq,ca na zmianie brzmienia pkt 5a poprzez dodanie zwrotu
,,oraz informacji o stanie mienia gminy" zostala przyjeta przy 13 glosach za.

Nastepnie Przewodnicza^cy przedstawil zmieniony porza^dek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przyje_cie proponowanego porzajdku obrad.
3. Przyj^cie protokohi z obrad VIII Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budzetu za rok 2010:

a) przedstawienie przez W6jta Gminy sprawozdania z wykonania budzetu,
sprawozdania flnansowego za rok 2010 oraz inforrnacji o stanie mienia gminy,
b) zapoznanie Rady Gminy z opinia^ Regionalnej Izby Obrachunkowej
w sprawie sprawozdania W6jta Gminy z wykonaniu budzetu za rok 2010,
c) wysJuchanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budzetu za rok 2010
- wniosek w sprawie absolutorium dIa W6jta Gminy,
d)zapoznanie Rady Gminy z opinia^ Regionalnej Izby Obrachunkowej
w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej.

5. Dyskusja.
6. Podj^cie uchwal w sprawie :

- rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania fmansowego i sprawozdania z wykonania
budzetu Gminy za rok 2010;

- udzielenia absolutorium dla W6jta Gminy za rok 2010;
- zmian w budzecie na rok 2011;
- zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kolbiel na Iata 2011-2017;
- powolanie zespofu opiniuja^cego kandydat6w na lawnik6w;
- zarz^dzenia wybor6w soltysa Sotectwa Antoninek;
- zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2377/2 o pow. 6I m

polozonej wmiejscowosci KoJbiel, stanowiq,cej wlasnosc GminyKolbiel;
- okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy za

pierwsze p6Irocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego
samorz^dowej instytucji kultury, Samodzielnego Publicznego Zakiadu Opieki

Zdrowotnej oraz informacji o ksztartowaniu si? Wieloletniej Prognozy Finansowej;
- zmiany Plan6w Odnowy Miejscowosci Skorupy i Teresin.

7. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9. Zamkni$cie obrad.

Przewodnicza^cy poddal pod gtosowanie zmieniony porza^dek obrad.
Zajego przyj$ciem glosowalo 13 radnych, gtos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujq,cych
nie bylo. Porza^dek obrad zostaJ przyj^ty przy 13 glosach za .



Re;tJi/uj;jc pkt 3 porz^dku obrad Przewodnicz^cy poddai pod glosowanie przyjfcie
protokofu z obrad VIII Sesji.

Poinformowal, ze protok6J byl wyfozony w biurze rady i nie zgk>szono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zgfosic. Uwag nie zgloszono.

Przewodnicz^cy poddaJ pod gJosowanie przyj^cie protokoJ6w z obrad VIII Sesji Rady Gminy
Ko*bieI.
Za jego przyjeciem glosowalo 13 radnych, gtos6w przeciw nie bylo, gIos6w
wstrzymuja^cych si? - nie byhx Protok6f z obrad VIII Sesji Rady Gminy Kolbiel zostaI
przyje_ty przy 13 glosach za.

ReaIizujqc pkt 4a porzi{dkii obrad W6jt Gminy Pan Adam Budyta przedstawil
sprawozdanie z wykonania budzetu, sprawozdanie finansowego za rok 2010 oraz informacje_
o stanie mienia gminy.

Podkreslil, ze w bieza^cym roku wykonanie budzetu rozpatrywane jest po raz pierwszy w
innym czasie bo do 30 czerwca. Zwr6cil uwag$, ze budzet roku 2010 dla samorza^d6wjest z
uwagi na zmian? kadencji budzetem przejsciowym. Istotne decyzje co do jego ostatecznego
ksztahu zapadalyjednak takze pod koniec 2010 roku. Podkreslil, ze pomimo zlej sytuacji
gospodarczej budzet Gminy KoIbiel na 2010 rok byl dobry dla mieszkaric6w i dziafalnosci
rady gminy. Poinformowal, ze ostatnie dyskusje na temat materiai6w o wykonaniu budzetu
radni toczyli na wsp61nym posiedzeniu wszystkich fComisji Rady 2 dni wczesniej.
Przedstawil wysokosc dochod6w j wydatk6w po zmianach w ciaj*u roku oraz kwot$ i procent
ich wykonania.
Przedstawil wysokosc zobowiajzari i naleznosci wymagalnych na koniec 2010 roku oraz ich
procentowy stosunek do dochod6w budzetowych, a takze planowany i zrealizowany deficyt.
Podkreslil, ze KoJegium Regionalnej Izby Obrachunkowej nie stwierdzilo w sprawozdaniu z
wykonania budzetu problem6w budzetowych i innych nieprawidlowosci.
Zwr6cif uwag$, ze budzet na 2010 rok zawieral 24 zadania inwestycyjne o r6znym zakresie
oraz po raz pierwszy srodki na fundusz solecki.
Podzi$kowal wszystkim , kt6rzy wniesli sw6j wklad w realizacje_ budzetu roku 2010, w tym
radnym obecnej i poprzedniej kadencji, Pani Skarbnik Gminy, pracownikom Urz^du Gminy.
Nast^pnie przedstawil informacje_ o stanie mienia gminy.
Przedstawi! og61na^ powierzchni^ i wartosc grunt6w stanowia^cych wlasnosc gminy oraz stan
obrotu tymi gruntami ilosc i wartosc grunt6w nabytych i sprzedanych.
Poinformowal o liczbie um6w dzierzawy, obszarze dzierzawionym og61em i dochodach z
czynszu dzierzawnego w tym z dzierzaw udzielonych kolom lowieckim.
Poinformowal o obszarze grunt6w gminnych obj^tych uzytkowaniem wieczystym i o
dochodach z tego tytulu.
Przedstawif wartosc innych skladnik6w mienia gminy m.in. budynk6w i lokali, obiekt6w
inzynierii l^dowej i wodnej i srodk6w transportowych.

Przewodnicz^cy reaIteujqc pkt 4b porzqdku obrad opinia^ Regionalnej Izby
Obrachunkowej w sprawie sprawozdania W6jta Gminy z wykonaniu budzetu za rok 2010,
kt6ra stanowi zaIajcznik nr I do protokohi.

Rea!izuj^c pkt 4c porzqdku obrad Przewodnicza^cy Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof
Czajka przedstawil opini? Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budzetu za rok 2010 - wniosek
w sprawie absolutorium dla W6jta Gminy, kt6ra stanowi zala_cznik nr 2 do protokolu.



pkt 4d porz^dku obrad Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak
przedstawil opini? Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji
Rewizyjnej, kt6ra stanowi zala^cznik nr 3 do protokolu.

Pkt. 5 por/i)dKu obrad - Dyskusja.

Radny Pan Anatol Tkacz podzi$kowal W6jtowi Gminy, ze w wykonaniu budzetu gminy za
2010 rok nie ma niepokoja^cych zjawisk charakterystycznych dla innych gmin. Stwierdzil, ze
rnajatek Gminy KoJbiel to okolo 37.000.000 zl, budzet zas to okolo 20.000.000 zl co daje
razem okolo 60.000.000 zl. Zwr6cil uwag& ze zobowia^zania gminy to jedynie okolo
3.300.000 zl. W zwia^zku z powyzszym poddal pod rozwag$ przemysIenie bardziej
intensywnej polityki inwestycyjnej przy obnizeniu niekt6rych wydatk6w.
Zwr6cil uwag$ ze dochody budzetowe wzrosly w ciqgu orku o okolo 1500.000 zl a wydatki o
okolo 2.000.000 zl, deficyt zmalal o okolo 650.000 zl i jest daleki od 60 % dochodow
budzetowych, za co wyrazil uznanie W6jtowi Gminy.
Podkreslil bardzo pozytywny efekt r6wnowazenia si? koszt6w dzialaIno^ci oczyszczalni
sciekow ze wplywami z op!at za odprowadzanie sciek6w.
Zwr6cil uwage na bardzo pozytywn^ realizacj? wydatk6w inwestycyjnych szczeg61nie w
zakresie budowy sieci kanalizacji sanitarnej, gdzie prace i srodki budzetowe zostaly
zrealizowane niemal w 100 % pIarm co wynika z dobrej organizacji nadzoru nad robotami i
finansowanieni.
Zauwazyl jednak, ze nie podj$to zakladanych w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy dzialari
zmierzaja_cych do powstania na terenie Gminy przydomowych oczyszczalni sciek6w. Nie
podj^to w powyzszym zakresie prac analitycznych, w tym dotycza^cych zasad
wsp61finansowania takich inwestycji przez Gmin?, co dziwi z uwagi na informacje o
mozliwosci pozyskania srodk6w unijnych na przedmiotowe zadanie.
Zwr6cil uwag? na niski poziom wykonania wydatk6w w ramach funduszu soleckiego - 81 %
pIanu. Zasugerowal rozwazenie poinformowanie jakie solectwa nie wykonaly jakich zadan i
dlaczego.
Zauwazyl, ze srodki na bieza^ce utrzymanie dr6g zrealizowano w 100 % w kwocie okolo
207.000 zl. Wzrost powyzszych srodk6w w cia_gu roku wyni6sl ponizej 1 %. Zasugerowal
koniecznosc przeznaczania cz^sci wzrastaja^cych w ciaju roku dochod6w na biez^ce
utrzymanie dr6g.
W zakresie realizacji wydatk6w na oswiat? stwierdzil, ze po dyskusji na posiedzeniu Komisji
Budzetu, PIanowania, Finans6w i Rozwoju Gminy nalezy rozwazyc czy osia_gane cele sâ
adekwatne do przeznaczanych srodk6w finansowych.
PodzieIil pozytywne stanowisko w zakresie wykonania budzetu za rok 20IO Regionalnej Izby
Obrachunkowej i Komisji Rewizyjnej.
Stwierdzil, ze poprze udzielenie W6jtowi Gminy absolutorium za 2010 rok.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak zwr6cil uwag? na mniejsze o okolo 2 % w stosunku do roku
2009 wydatki inwestycyjne roku 2010. Stwierdzil, ze trzeba dazyc ponownie do zwieJtszenia
si$ udzialu tych wydatkow do poziomu 30% og61u wydatk6w. Zwr6cil uwag? na wzrost
koszt6w w tym szczeg61nie utrzymania oswiaty. Zwr6cil uwag? na fakt, ze to inwestycje sq
dostrzegalnym efektem dzialalnosci samorza^du gminnego.
Poparl pozytywn^ ocene_ RIO i Komisji Rewizyjnej dotycz^cq. wykonania budzetu za 2010
rok i zadeklarowal poparcie uchwaly w sprawie: rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania
finansowego i sprawozdania z wykonania budzetu Gminy za rok 2010.



Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch zwr6cii uwag?, ze budzet juz do wielu lat w
Gminie Kolbiel planowany jest ostroznie. Taka praktyka nie powoduje zagrozeri w jego
realizacji co skutkuje pozytywna^ opini^ RJO i Komisji Rewizyjnej.

ReaIizuj^c pkt 6 porz^dku obrad przyst$piono do podj^cia uchwaf.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal^ Nr IX/44/201I w
sprawie: rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdama fmansowego i sprawozdania z wykonania
budzetu Gminy za rok 2010,

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosiJ o zadawanie pytari lub uwag
dotycza^cych projektu uchwafy.
Pytari ani uwag nie zgfoszono.

Przystajriono do glosowania nad uchwala^ Nr IX/44/2011 w sprawie:
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budzetu
Gminyzarok2010.
Za przyj$ciem uchwafy glosowalo 13 radnych, gJos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych
si? - nie byJo. Uchwa^ Nr IX/44/2011 przyj^to przy 13 glosach za.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal? Nr IX/45/201I
w sprawie: udzielenia absolutorium dIa W6jta Gminy za rok 2010.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosif o zadawanie pytari lub uwag
dotycz^cych projektu uchwafy.
Pytari ani uwag nie zgJoszono.

Przewodniczaey poddal pod gJosowanie uchwal? Nr IX/45/2011 w sprawie:
udzielenia absolutorium dla W6jta Gminy za rok 2010.
Za gk>sowaJo 13 radnych, gfos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si? - nie byJo.
Uchwala Nr IX/45/2011 zostala przyj^ta przy 13 gtosach za.

W6jt Gminy Pan Adam Budyla podzi^kowa? za udzieIenie mu absolutorium za 2010 rok.
Stwierdzil, ze tak pozytywna realizacja budzetu za 2010 rok to efekt wysilk6w w6jta,
pracownik6w Urz^du Gminy, radnych, soJtys6w i innych zaangazowanych os6b.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytat uchwai? Nr IX/46/2011 w
sprawie: zmian w budzecie Gminy na rok 2011.

Uzasadnienie do uchwafy przedstawita Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari lub uwag
dotycza^cych projektu uchwafy.
Pytari ani uwag nie zgJoszono.

Przewodniczqcy poddal pod gJosowanie uchwaJ^ Nr IX/46/2011 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2011.
Za glosowalo 13 radnych, gios6w przeciw - nie byk>, wstrzymujq,cych si? - nie bylo.



UchwaJa Nr IX/46/2011 zostafa przyjeta przy 13 glosach za.

Wiceprzewodniczacy Rady Pan Janusz OIszewski odczytaJ uchwaJ? Nr IX/47/201I w
sprawie: zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2010 r.
dotycz^cej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.

Uzasadnienie do uchwafy przedstawiJa Skarbnik Gminy Pani Hanna MichaIska.
Stwierdzila, ze w przypadku zmiany przychod6w i rozchod6w koniecznejest dokonanie takze
prognozy fmansowej.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari lub uwag
dotycza^cych projektu uchwary.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, ze w projekcie uchwaly brakuje przepisu o ogloszeniu.

Przewodnicza^cy zarzajdzil 5 minutowa, przerw$ w obradach ceIem przygotowania poprawki
do projektu uchwaly w sprawie: zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel z dnia
29 grudnia 2010 r, dotyczacej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata
2011-2017.

Przewodnicza^cy wznowil obrady po przerwie.

Sale obrad opuszcza Radny Pan KrzysztofCzajka. Stan radnych, 12 radnych.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak zglosil na pismie poprawk? do projektu uchwafy w sprawie;
zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy KolbieI z dnia 29 grudnia 2010 r. dotycz^cej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017 , uwzgl^dniaja_ca^ uwag?
Radnego Tkacz.

Przewodnicz^cy poddai pod glosowanie poprawk? Radnego Pana Kazirmerza Urbaniak do
projektu uchwaly w sprawie: zmian w Uchwale Nr IV/13/2010Rady Gminy Kolbiel z dnia 29
grudnia 2010 r. dotyczaeej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 20I1-
2017, kt6ra stanowi zaf^cznik nr 4 do protokoha.
Za gJosowalo 12 radnych, gfos6w przeciw - nie byIo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Poprawka do projektu uchwaly w sprawie: zmian w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy
Kolbiel z dnia 29 grudnia 2010 r. dotyczaeej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Kolbiel na lata 2011-2017; zostaJa przyj^ta przy 12 glosach za.

Przewodnicza^cy poddal pod glosowanie uchwai? Nr IX/47/2011 w sprawie: zmian w
Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2010 r. dotyczacej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy KoJbiel nalata2011-2017.
Za glosowalo I2 radnych, gJos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr IX/47/2011 zostaJa przyjeta przy 12 glosach za.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwaf? Nr IX/48/2011 w
sprawie: powolania zespoha opiniuja_cego kandydat6w na lawnik6w.



Poprosil o zglaszanie si? innych chemych do pracy w zespoIe poza radnymi, kt6rzy zglosiIi
si$ na wsp6Jnym posiedzeniu wszystkich Komisji. Inni radni nie zglosili si? do skladu
Zespolu.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari Iub uwag
dotycz^cych projektu uchwaly.
Pytari ani uwag nie zgloszono.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwal^ Nr IX/48/20J1 w sprawie:
powolania zespolu opiniuja^cego kandydat6w na lawnikow .
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie_ - nie bylo.
Uchwala Nr IX/48/2011 zostala przyj^ta przy 12 gk>sach za.

Przewodniczqcy odczytal uchwa^ Nr IX/49/2011 w sprawie: zarzqdzenia wybor6w soitysa
Solectwa Antoninek.

Zast%pca W6jta Pani Ewa Mazek stwierdzifa, ze koniecznosc przedterminowych wybor6w
sohysa Sofectwa Antoninek wynika z rezygnacji dotychczasowego Sohysa.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosif o zadawanie pytari lub uwag
dotycza^cych projektu uchwaly.
Pytari ani uwag nie zgloszono.

Przewodnicza^cy poddat pod glosowanie uchwat$ Nr IX/49/201I w sprawie: zarza^dzenia
wybor6w soltysa Solectwa Antoninek.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie byJo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Uchwaia Nr IX/49/2011 zostala przyjeta przy 12 glosach za.

Wiceprzewodnicz^cy Rady Pan Janusz Olszewski odczytal uchwar? Nr IX/50/2011
w sprawie: zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2377/2 o pow.
61 m^ potozonej w miejscowosci Kolbiel, stanowia^cej wlasnosc Gminy Kolbiel.

W6jta Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze notariusz w>'maga aby w uchwale znaIazl si?
zapis na czyja^ rzecz dokonuje si$ sprzedazy bezprzetargowej, Poinformowal, ze akt notarialny
sprzedazy zostanie prawdopodobnie podpisany 11 lipca 20I1 r.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosii o zadawanie pytari lub uwag
dotycz^cych projektu uchwaly.
Pytari anJ uwag nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod giosowanie uchwat? Nr IX/50/2011 w sprawie:
zbycia w formie bezprzetargowej nieruchomosci gruntowej nr 2377/2 o pow. 61 m
polozonej w miejscowosci Kolbiel, stanowia^cej wlasnosc Grniny Kolbiel.
Za glosowalo 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujq,cych sie. - nie bylo.
Uchwala Nr IX/50/2011 zostala przyj$ta przy 12 glosach za.

Przewodniczqcy odczytal uchwal? Nr IX/51/20II w sprawie: okresIenia zakresu i formy
informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy za pierwsze p6lrocze oraz informacji o
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przebiegu wykonania planu finansowego samorz^dowej instytucji kuItury,
Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej oraz informacji o ksztaltowaniu
si? Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska stwierdzifa, ze projekt uchwaly w stosunku do
poprzedniej uchwaJy zawiera jedynie dodatkowy przepis o zakresie ksztahowania si?
prognozy finansowej.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosiJ o zadawanie pytari lub uwag
dotyczqcych projektu uchwafy.
Pytari ani uwag nie zgk>szono.

Przewodniczaeypoddalpodglosowanie uchwai^NrIX/51/2011 wsprawie:
okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu Gminy za
pierwsze p6Jrocze oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego
samorza_dowej instytucji kultury, Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki
Zdrowotnej oraz informacji o ksztahowaniu sie^ Wieloletniej Prognozy Finansowej.
Za gJosowato 12 radnych, gJos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych sie^ - nie bylo.
Uchwaia Nr IX/51/2011 zostalaprzyjetaprzy 12 gJosach za.

Wiceprzewodniczajcy Rady Pan fCazimierz Urbaniak odczytal uchwal^ Nr IX/52/2011
w sprawie: zmiany Plan6w Odnowy Miejscowosci Skorupy i Teresin.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze uchwaJ jest wynikiem uwag do wniosku
zgloszonego do Urz^du MarszaIkowskiego w ubieglym roku w ramach ,,Odnowy wsi" a
dotyczq,cego dofinansowania budowy plac6w zabaw w Skorupach i Teresinie.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari Iub uwag
dotycz^cych projektu uchwaly.
Pytari ani uwag nie zgloszono.

Przewodnicz^cy poddaI pod glosowanie uchwal$ Nr IX/52/2011 w sprawie:
zmiany Plan6w Odnowy Miejscowosci Skorupy i Teresin.
Za gfosowato 12 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si^ - nie byJo.
Uchwala Nr IX/52/2011 zostala przyj^ta przy 12 glosach za.

Pkt 7 i 8 porzqdku obrad - zapytania, interpelacje, woIne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Pan Adam Kurdej zglosil potrzeb? uzupelnienia braku oznakowania ulic w Kofbieli w tym
szczeg61nie pas6w poprzecznych wyznaczaja^cych przejscia dla pieszych przy uI. Stefczyka.
Wyrazil zdziwienie, ze W6jt Gminy codziennie jezdzi ta_ drog^ i nie podjaj inicjatywy
uzupemienia brakuj^cego oznakowania. Zwr6cil tez uwag? na brak pas6w dla pieszych na uI.
Strazackiej przy skrzyzowaniu z ul. Szkolna^ w poblizu Kosciola pw. Swi^tej Tr6jcy oraz na
brak linii wyznaczaja_cych miejsca zatrzymania si$ pojazd6w przed skrzyzowaniami.
WnioskowaI do Rady Gminy o uzupelnienie w braku oznakowania. Zasugerowal aby spraw^
zaj^ia si^ Komisja Bezpieczeristwa Rady Gminy.



W6jt Gminy Pan Adam Budyta zwr6cif uwag$, ze za oznakowanie dr6g odpowiada ich
zarzqdca. Stwierdzil, ze nalezy zJozyc wniosek do zarza^dcy drogi w sprawie uzupelnienia
oznakowania,jednak ostateczna decyzja co do nowego oznakowania musi zostac uzgodniona
w formie tzw. Organizacji ruchu przez Powiatowego Inzyniera Ruchu.

Radna Pani Agata Mazek zwr6cila uwag^ na brak porz^dku na placu targowym, kt6ry
uniemozliwi wejscie handluj^cym na plac w dzieri targowy.

Kierownik Gospodarki Komunalnej Pan Zbigniew Parol stwierdzil, ze Radna Mazek
zglaszala mu juz problem porz^dku na placu targowym i nie zgadza si? z jego koncepcja_
postrzegania tego problernu. Stwierdzil, ze plac targowy sprzatany jest tyIko w czwartki po
zakonczonym handlu i ze, jesli ktos widzi potrzeb? jego sprza_tania 24h na dob? to
rozwi^zaniemjest wynaj^cie odpowiedniej firmy za pieniqdze handIuja^cych.

Radna Pani Agata Mazek stwierdzila, ze jesli jest osoba odpowiedziaIna za porzajdek na palcu
targowym to powinna go utrzymywac permanentnie.

Soltys wsi Skorupy Pan Henryk Cwiek zwr6cil uwag?, ze nawierzchnia drogi biegna_cej od
drogi krajowej nr 50 do Celestynowa zaczyna si^ psuc i nalezy si? zaja^c poboczami tej drogi.
Poinformowal, ze Zarz^d Dr6g Powiatowych stwierdzil, iz nie jest to droga powiatowa w
zwiqzku z czym nie podejmujejej naprawy. Zapytai do kiedy przedmiotowa droga pozostanie
drogq. zarza^dzana^ przez Gmin$ Kolbiel. Wyrazil przekonanie, ze nie mozna zmarnotrawic
srodk6w wydanych przez Gmin? Kolbiel na remont powyzszej drogi.

Kierownik Gospodarki Komunalnej Pan Zbigniew Parol stwierdzil, ze droga biegn^ca od
drogi krajowej nr 50 do Celestynowa faktycznie nadal jest zarzadzana przez Gmin? Kolbiel
oraz ze dJugo trwaja^ formalnosci jej przekazania powiatowi. Jednakze powiat odsnieza t?
drog?. Zwr6ciI uwag?, ze Soltys Cwiek nie zgtosil potrzeby porza^dkowania poboczy. Obiecal
zaj$cie si? problemami tej drogijesli b^da^takie mozliwosci.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze spotykal si? w grudniu zeszlego roku z
prawnikiem powiatu w sprawie przej$cia pelnej odpowiedzialnosci przez powiat za
przedmiotow^ drog?, jednak sprawa tajest nadal w toku.

Soltys wsi Chrosna Pan Miroslaw Wyglqdala zapytal wjaki spos6b ma strac si? o srodki w
ramach planu inwestycji na lata 2011 -2017 na wsparcie finansowe budowy Domu Kultury w
Chro3nie, kt6ry sluzylby spotkaniom mieszkaric6w tak duzej wsi.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta w odpowiedzi Softysowi WygIa^dale stwierdzii, ze
przedmiotowy wniosek powinien zostac zlozony pisemnie oraz polecil przeczytanie Planu
Rozwoju Lokalnego Gminy. Poinformowal, ze wskazywana przez Soltysa Wygla_daIe dzialka
niejest przeznaczona pod zabudowe^

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze Plan Rozwoju Lokalnego
Gminy dostej5ny jest na stronie internetowej Gminy Kofbiel oraz na stronie biuletynu
informacji publicznej Gminy Kolbiel.

Soltys wsi Siwianka Pani Anna Bak poprosila o spotkanie Rady Gminy Kolbiel z Rada^ Gminy
Celestyn6w w sprawie remontu odcinka drogi biegnaeej od drogi krajowej nr 17 do Siwianki.
Stwierdzila, ze moze wzorem innych tego typy przypadk6w mieszkaricy zaprosza^ na
odpoczynek w miejscowosci kogos znacza^cego aby w ten spos6b przyspieszyc remont
powyzszej drogi. Poinformowala, ze radni Gminy Celestyn6w twierdz% ze Gmina
Celestyn6w w przeciwieristwje do Gminy Kolbiel wywiazala si? z przyj^tych zobowiqzan
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dotycz^cych remontu tej drogi. Stwierdzila, ze W6jt Gminy Celestyn6w w sprawie remontu
powyzszej drogi dziala nieprawidlowo i rozpatrywana jest mozliwosc zlozenia skargi na te
dzialania. Poprosila aby radni Gminy Kolbiel wplyneJi na zaJatwienie remontu przedmiotowej
drogi.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch stwierdzil, ze rozmawiaJ na temat spotkania
Rady Gminy KolbieI z Radq. Gminy CeIestyn6w w sprawie remontu odcinka drogi biegna^cej
od rogi krajowej nr 17do Siwianki i nic nie zostak> w tej sprawie ustalone.

Radny Pan Aleksander Lorens poinformowal, ze na ostatnim spotkaniu oplatkowym
Stowarzyszenia Sohys6w Powiatu Otwockiego pojawil si? temat drogi do Siwianki i
pemomocnik W6jta Gminy Celestyn6w Pani Adamiec zobowi^zafa si? zajqc si? tâ  sprawa^.
Zaproponowala wst$pnie spotkanie przedstawicieli obu gmin u Marszalka Wojew6dztwa
Mazowieckiego. Stwierdzil, ze warto aby tematem drogi do Siwianki zajela si? prasa lokalna i
aby obaIono mit odpowiedzialnosci Gminy Kolbiel zajej zly stan.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze na ostatnim spotkaniu W6jta
Gminy Celestyn6w z W6jtem Grniny Kotbiel byl takze poruszany problem drogi do Siwianki.
Stwierdzil, ze ze strony wladz Gminy Kolbiel brak jest instrument6w do wymuszenia
remontu drogi przez Gmin? Celestyn6w. Jedyne mozliwosci to przekazanie przez Gmin?
Kolbiel srodk6w na powyzszy remont lub przej$cie przez nia^przedmiotowej drogi.

Soltys wsi Dobrzyniec Pani Tere$a Nowak zglosila problem niszczenia doliny rzeki Swider -
obszaru obj^tego siecia^ Natura 2000, przez Pana Mlota poprzez nawozenie ziemi. Stwierdzila,
ze pracownicy Urz^du Gminy Pani Nowakowska i Pan ParoI przyjezdzali zbadac spraw? na
miejscujednak nie zaobserwowali transportu ziemi.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze faktycznie pracownicy Urze_du Gminy Pani
Nowakowska i Pan Parol przyjezdzali zbadac spraw? na miejscu i nie jest obecnie w stanie
nic wieeej powiedziec o tej sprawie.
Zaapelowal do sohys6w o zaje_cie si? wykorzystaniem funduszu soteckiego na 2011 rok.
Zwr6cii uwag?, ze skonczylo si? juz pierwsze p6trocze a cz^sc solectw nie zacz$la
wydatkowania srodk6w z funduszu soleckiego.
Poinformowal, ze w przeddzieri bieza_cej sesji rady odbyJo si? spotkanie dotycz%ce
dziaJalnosci sp61ek wodnych na terenie powiatu garwoliriskiego. W spotkaniu uczestniczyli
Dyrektor Zespohi Sp61ek Wodnych w Garwolinie, kierownik wydzialu starostwa
garwoIinskiego oraz w6jtowie gmin: Sobienie-Jeziory, Osieck, Kolbiel, Karczew i
Wi^zowna, czlonek Zarza^du Powiatu Otwockiego Pan Budny i mieszkaricy Glinianki, kt6rzy
postanowili zalozyc sp6fk? wodna .̂
Poinformowal, ze w powiecie garwoIiriskim dziate 14 sp6lek wodnych w tym w 2 gminach sâ
2 sp61ki wodne. Oplaty uczestnik6w sp6Jek wahaja^si? od 28 zl do 50 zl za 1 ha. Mieszkaricy
Glinianki rozwazaja^oplat? za udzial w sp6Jce wodnej w wysokosci 80 zl za 1 ha.
Poinformowal, ze w przeddzieri biezqcej sesji rady spotkal si? mieszkaricami ulicy Slonecznej
w Ka_tach, kt6rzy tez uskarzali si? na problemy z niekontroIowanym naplywem wody.
Stwierdzil, ze w kwestii renowacji urza^dzeri melioracyjnych trzeba przejsc z etapu dyskusji
do etapu dzialania. W zwi^zku z czym b^dzie zglaszaf si? do Soltys6w, w pierwszej
kolejnosci tych solectw gdzie dziaJa dotychczasowa sp6lka wodna, z prosba^ o organizacj?
spotkari z mieszkaricami w temacie reaktywacji sp61ki wodnej.
Czlonek Zarza^du Powiatu Otwockiego Pan Budny obiecaJ uczestnictwo w spotkaniach
mieszkaric6w dotycza^cych powolania sp6lek wodnych w dw6ch, trzech najwieJcszych
miejscowosciach Gminy Kolbiel.
W6jt Gminy zwr6cil uwag?, ze sp61ka wodna poza wplywami z wpfatjej udzialowc6w b^dzie
mogla si? ubiegac o wsparcie fmansowe z gminy i irrne srodki z zewnq,trz.
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Radny Pan Kazimierz Urbaniak stwierdzil, ze zebrania wiejskie w sprawie rozdysponowania
srodk6w soteckich powinny zajac si? tez tematem sp61ki wodnej, co przyczyniIby si? do
zwi^kszenia frekwencji na spotkaniu dotycz^cym problem6w z melioracjX.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze nie mozna przeznaczyc srodk6w z funduszu
soJeckiego na renowacj^ urzajdzen melioracyjnych. Gmina moze na podstawie zawartej
umowy partycypowacjedynie w kosztach funkcjonowania sp61ki wodnej.

Radny Pan Adam Szostak podzi$kowal w imieniu mieszkaric6w i Sohysa, W6jtowi Gminy,
Zast$pcy W6jta, Skarbnik Gminy oraz radnym za utwardzenie odcinka drogi w Sufczynie.

Przewodnicz^cy podzi$kowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady IX Sesji Rady
Gminy KoJbiel o godzinie 18 ,

Do protokolu dofa^czono:

1. Opini? Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania W6jta Gminy
zwykonaniubudzetu zarok2010.

2. Opinie^ Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budzetu za rok 2010- wniosek w sprawie
absolutorium dla W6jta Gminy.

3. Opini? Regionalnej Izby Obrachunkowej vv sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej.

4. Poprawk$ Radnego Pana Kazimierza Urbaniak do projektu uchwaly w sprawie: zmian
w Uchwale Nr IV/13/2010 Rady Gminy Kolbiel z dnia 29 grudnia 2010 r. dotycza_cej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kohbiel na lata 2011-2017.

5. List$ obecnosci radnych.

6. List? obecnosci soltys6w,

Na tym protok61 zakoriczono.

Y

Protokotowat: WaldemarKloch

Pawel CaJka
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